
 

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj 
 

Broj: 04-GV-04-893/24 

Sarajevo, 08.07.2024. godine 

 

 

ZAPISNIK O RADU 

38. SJEDNICE ODBORA ZA JAVNE SLUŽBE, INFRASTRUKTURU I JAVNI 

SAOBRAĆAJ GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 08.07.2024. GODINE 
 

Prisutni: 

1. Ratko Orozović, predsjedavajući 

2. Nermin Preljević, član 

3. Sead Baličevac, član 

4. Almir Ciriković, član 

 

Odsutni: 

- Kenan Kestendžić, član 

- Hazim Bašić, zamjenik predsjedavajućeg 

- Alma Čengić, članica  
 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeće Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mirjana Stanić, rukovodilac stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

 

Sjednici prisustvuje: 

- Senada Dizdar, ispred Stručne služba za urbano planiranje, investicijske, stambene i 

komunalne poslove 
 

Predsjedavajući Odbora je u 12:23 sati otvorio sjednicu, pozdravio prisutne i utvrdio kvorum za rad 

i odlučivanje. 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 37. sjednice Odbora 

za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

 

Na prijedlog Predsjedavajućeg, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o čišćenju korita rijeke Miljacke od riječnog nanosa 

2. Tekuća pitanja  

 

 

 

 



 

 

TAČKA 1. 

Informacija o čišćenju korita rijeke Miljacke od riječnog nanosa 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak:  

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj razmotrio je Informaciju o čišćenju 

korita rijeke Miljacke od riječnog nanosa, te sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva da istu 

primi k znanju, uz sugestiju da se nastavi komunikacija sa nadležnim organima, prije svega sa 

Vladom Kantona Sarajevo u vezi deponovanja materijala, koji se planira izvaditi iz korita 

Miljacke. 

 

 

TAČKA 2.  
 

Tekuća pitanja 

Poslije diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni 

saobraćaj jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj upućuje inicijativu putem Gradskog 

vijeća, preduzečima koja vrše javni prijevoz putnika na području Kantona Sarajevo (KJKP 

Gras i Centrotrans D.D. Sarajevo) da na stanicama javnog prevoza istaknu redove vožnje za 

ugovorene linije na našem i na engleskom jeziku, te da na odgovarajuči način u 

oggovarajučem roku obavještavaju građane, također na stajalištima o izmjenjenim redovima 

vožnje, u slučaju posebnih događaja, odnosno obustava radi rekonstrukcije saobraćajnica na 

području grada, odnosno Kantona Sarajeva. 

 

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI ODBORA 

 

Ratko Orozović 

 

 

 

 

Predsjedavajući Odbora je u 13:01 sati zaključio rad 38. sjednice Odbora za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 


